

SOCIAL WORKERS REGISTRATION BOARD
Typhoon and rainstorm arrangements for disciplinary hearing

1. If Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above or a Black Rainstorm Warning Signal remains in force any time between 7:00am and 12:00nn for hearings in the morning or between 12:00noon and 5:00pm for hearings in the afternoon, the respective disciplinary hearing session may be adjourned.
2. If Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above or a Black Rainstorm Warning Signal is announced while the inquiry hearing is in progress, the presiding member of the Disciplinary Committee shall decide whether to adjourn or continue with the hearing.

社會工作者註冊局
紀律聆訊的颱風及暴雨安排

1. 在上午 7 時至中午 12 時期間或在中午 12 時至下午 5 時期間，若八號或以上熱帶氣旋警告或黑色暴雨警告仍然生效，有關時段的紀律聆訊將可能會延期。
2. 若 8 號或以上熱帶氣旋警告或黑色暴雨警告在聆訊進行期間發出，紀律委員會主席將視乎情況決定聆訊是否繼續。

3 April 2018